
	
	
	
	
	
	

 
 
 
:9 ەرامث0سا نع نلع3 رامث0سلال را*تبا قودنص

 ."ةرفس" ةك=> ;
 
:Uاثلا نوناQ ٢٣( -:KLطسلف ،F مار

:9 رامث0سلاا نع را*تبا قودنص نلعأ )٢٠١٩ ،;
 "ةرفس" ةك=> ;

:9 لمعت ة_^يطسلف ةك=> ;\و
:9 ةحا_سلا لاجم ;

  .ا_قklفأ لامشو طسولأا ق=gلا ةقطنم ;
 
 تلااQو تاجا_تحا ة_بلت vا فدهت رفسلا عاطقل ةلماشو ەروطتم ه_نوpmqلا ةصنم ەرفس mnتعت
:9 ةفلتخملا رفسلا

 لهسÄ امم رفسلا تامدخل نيدوزم ةدع| ە=>ا}م "ەرفس" ط}ترت .ةقطنملا ;
 ضورعلا لضفأ Öع لوصحلا ،طقف ةدحاو ةصنم نمو مهنكم3 ث_ح ،رفسلا تلااQو لمع
 ،تاطاش^لا, ققشلاو قدانفلا ،ناmLطلا رçاذت اهيف ام| ،مهنئاâäل ةلماQ رفس مزر زجحو
 .راطملا vاو نم تلاصاوملاو
 
 نوموق3 ث_ح| ،نklفاسملا مزر mLضحتل تاصنم ةدع مادختسا| ا_لاح رفسلا تلااQو موقت
 قدانف تازوجح نع ثح}لاو ،ةنيعم تاصنم نمض ناmLطلا رçاذت راعسأ لضفأ نع ثح}لا|

 ةد3دع تلااQو عم ة=>ا}ملا مهتاقلاع للاخ نم وأ ەروطتم mLغ اهنمو ىرخأ ةفلتخم تاصنم Öع
9:
:KL: 9فلتخم ءاQ=> للاخ نم وأ تاطاش^لل بõتmqلا| يدرف ل*شô نوموق3 مث ،ملاعلا نادل| ;

; 
 ةعجان mLغ رفسلا تلااQو اهب موقت ;q†لاو ة_لاحلا ة_لمعلا نإف ،ةلصحملاäو اذل .نادل}لا ەذه
  .ةg=l£لا ءاطخلأا نم mLثpلل ةضرع نوكت امQ ،نmLlبك ادهجو اتقو كلهتس°و
 
 ىوتسم Öع ةحا_سلا تامدخ تاQ=> نم د3دعلا عم =>ا}م ل*شô لماعتت "ةرفس" نأ امäو
 ;vاتلاäو ،لقأ راعسأ Öع قراف ل*شô لوصحلا حي0ي "ةرفس" قيبطت للاخ نم زجحلا ناف ،ملاعلا
 çmßأ راعسأ م3دقت ةنورم| مهل حمسÄ امQ ،حــkäلا نم Öعأ شماه ل_صحت رفسلا تلااQول حي0ي
  .ة_سفانت
 
 ةدع عم هلمع دع| ةصنملا ەذهل ةجاحلا "ةرفس" ةك=gل يذ_فنتلا ريدملا ،ةرامس رئاث كردأ

:9 رفس تلااQو
 ةمظنأ Öع لمعت لازت لا رفسلا تلااQو نأ نجهتسملا نم" :لاق ث_ح ،ةقطنملا ;

 فدهن اننإ" :اض3أ ح̈ امQ "ناmLط ةركذت زجحل هجمرب تا_لمع ساسلأا| اهنم بلطتت ةم3دق
 ة_لمع اهلمجم| ة_لمعلا لعجت امنا ،طقف راعسلأا لضفأ حنم Öع ةرداق تسõل ةصنم ءانبل

 ."حــــklم م_مصتب مدختسملل ةعئار ةkäجتو ةسلس
 
Q9 رفسلا عاطق لام سأر نا " :لاًئاق ،را*تبا قودنص ريدم ،نازح ب_بح حضو ام:

 ق=gلا ةقطنم ;
 سلجم نم نورفاسملا نا" :لاًئاق فاضأ امQ ،"رلاود تارا_لم ةدع| ردق3 ا_قklفأ لامشو طسولأا
 ،2017 ماع للاخ ;n∂راخلا رفسلل رلاود نويلم 900 براق3 ام اوقفنأ مهدحو ;n≥_لخلا نواعتلا

 لازت لا ةعانصلا ەذه نإف ، كلذ مغرو ،رفسلا تلااQو للاخ نم ªظعلا اهت∫بلغا تزجح ;q†لاو
 عاطق vا ةءافpلا بلج Öع ةردقلا اهيدل "ةرفس" .رارقتسلاا مدعل ةضرعو ، ةأزجمو ةmLغص

 ."نklفاسملا نئاâäلاو رفسلا تلااQو :KLب ةكmqشملا ةعفنملا نم ةلاح قلخو ;Unرعلا رفسلا



	
	
	
	
	
	

 
 عيسوتو اهلوصو قاطن عيسوت قklط نع "ةرفس" معد_س را*تبا قودنص نأ| ەركذ ريدجلا نمو
:9 عقوملا مادختسا قاطن

 .;Unرعلا ملاعلا ;
 
:Uوpmqللاا عقوملا ةراlز م*نكم3

  .mewww.safra :ط|ارلا مادختسا| "ةرفس"ل ;
 
 را0تبا قودنص نع ةذ"ن

:9 رمث0سÄ را*تبا قودنص
:9 تارامث0سلاا أد}ت ث_ح ،ة3داklلا ∆ة_عاد|لاا تاg=Qلا ;

 لحارملا ;
:9 رمتس°و ة_لحملا لامعلأا تاعgم للاخ نم ةرك}ملا

 نم ةلسلس مضت دقو ةقحلالا لحارملا ;
:9 تارامث0سلاا

 ;q†لا رامث0سلاا ة_ج_تاmqسا فدهت .اهومنو تاg=Qلا روطتل اقفو تاg=Qلا ةظفحم ;
:9 ةmLبك ةوجف قلاغإ vا قودنصلا اهان»ت

:9 لl«متلا ;
 فزاجملا لاملا سأرو عــــ0glلا :KLب ةلحرملا ;

:9 نklخلآا نklمث0سملاو
 للاخ نم نklمث0سملل دئاوعلا ةداlز vا فدهي امQ .ةقحلا لحارم ;

 ،تامولعملا نم دâlمل .ة_ملاعلاو ة_م_لقلاا تاجا_تحلاا ة_بلت Öع ة_^يطسلفلا تاg=Qلا ةدعاسم
:Uوpmqللاا عقوملا ةراlز n∂ري

;: www.ibtikarfund.com 
 



	
	
	
	
	
	

 
FOR IMMEDIATE RELEASE 
 

Ibtikar Fund Announces Investment in Safra 
Ibtikar Fund is pleased to announce its latest investment in Safra, a comprehensive 
and fully integrated platform for travel agencies. 
 

RAMALLAH, PALESTINE (23/01/2019) On January 23, 2019, Ibtikar Fund announced 

its newest investment in Safra, a comprehensive and fully integrated travel platform 

designed to meet the demanding requirements of professional travel agents in 

MENA.  

 

Safra’s technology is seamlessly linked to multiple travel service providers so that 

travel agents can, from one platform, receive the best offers and book full travel 

packages for their clients, including flights, accommodations, activities, and airport 

transfers. 

 

Currently, travel agents have to use distinct platforms for the different components 

of travel packages—they search several platforms to find the best flight prices and 

options, other platforms for hotels (or they have direct relationships with in-country 

agencies or hotels), and individually arrange for transfers and activities (through 

partner travel agencies). All in all, the current process is not optimized, is inefficient, 

time-consuming, and prone to many human errors.   

 

And, because Safra integrates directly with wholesalers, prices are significantly 

lower, leaving travel agents with a higher margin of profit and allowing them the 

flexibility to offer more competitive prices.  

 

Thaer Samara, Safra’s CEO realized the need for a platform after working with 

various regional travel companies, “it’s truly shocking that travel agents are still 

working on antiquated platforms that require them to basically code to book a flight. 

We set out to build a platform that not only offers them better prices, but that 

makes the process seamless through great user experience and design.” 

 

“The MENA travel industry is a multi-billion dollar industry. Travelers from the GCC 

alone spent more than USD 90 billion in outbound travel in 2017, the vast majority 

of which was booked through travel agents. Yet, this industry remains small and 

fragmented, and prone for disruption. We believe Safra has the ability to bring some 

efficiency to our Arab travel industry and create win-win situations for travel agents 

and end consumers,” explained Habib Hazzan, Managing General Partner of Ibtikar 

Fund.  

 

Ibtikar's investment will help Safra expand their reach and use of the platform 

throughout the Arab world.  



	
	
	
	
	
	

 

 

You can visit Safra at www.safra.me.  

 

About Ibtikar Fund 
Ibtikar Fund is a disruptive fund that invests in innovative Palestinian companies at 

their earliest stages. Ibtikar’s investments begin at the seed level through local 

accelerators, continue in post-acceleration phases and can also include series A 

investments in its portfolio companies. Through this investment strategy, we bridge 

a critical funding gap between acceleration and VC and other later-stage investors. 

For more information, please visit www.ibtikarfund.com.  

 

 

MEDIA CONTACTS:  
 

For Ibtikar Fund:  
Mr. Habib Hazzan (English and Arabic)  

Managing General Partner    

+970-568-880-111     

habib@ibtikarfund.com     

 

Mrs. Ambar Amleh (English) 

Chief Operating Officer 

+970-568-501-558 

ambar@ibtikarfund.com  

 

For Safra: 
Mr. Thaer Samara (English and Arabic) 

Chief Executive Officer 

+970-599-242-747 

thaer@safra.me 


